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Protokoll styrelsemöte 24-08-20 

17.30–18:30 

Zoom-möte 

Närvarande: Anna Strömberg, Ulrika Ivarsson, Camilla Svedelius, Helén Egerhag, Eleonore 

Ejdesjö, Helena Sjunnesson, Cecilia Nakeva Von Mentzer, Elin Jälmbrant, Anna Grape 

 

1. Mötet inleds • Genomgång av dagordning.  

2. Protokoll • Genomgång av föregående protokoll. 
Anna Grape skickar en påminnelse till de utställare som 
visat intresse men ännu inte har anmält sig. Camilla 
skickar ett nytt meddelande till UMS-ordförande 
angående eventuellt kongressdeltagande. 

3. Styrelsen och 
valberedning 

• Vi hälsar Helén Egerhag (ny ledamot) och Eleonore 
Ejdesjö (adjungerad ledamot fram till workshopen 
22-23.11) därefter ordinarie ledamot. De nya 
ledamöterna presenterar sig. Camilla Svedelius 
avslutar sitt uppdrag efter konferensen. Vi 
diskuterar hur uppgifterna för styrelsearbetet 
fördelas efter konferensen och 2025.  

4. Ekonomi • Aktuell status: Plusgiro, 224 403 kronor 
                           Sparkonto, 188 103 
Anmälningar: 33 betalande hittills (vi har plats för 86 
betalande) 

5. Medlemsfrågor • Aktuellt medlemsantal: 158 

6. Kongress  • Systerföreningar och SLOF bjuds in formellt i augusti 
av ordförande. 

• Utställare: Anna Grape har flera intresserade som 
ska påminnas. Fem anmälda hittills. Camilla 
påminner Anneli Glamsare (Läsa Äger). 

• Marknadsföring. Anna S och Camilla ser till att vi får 
till en Facebook-annons (cirka 1 500 kronor är 
rimligt). Instagram? Frågan bordläggs. 

• Hotell och restaurang -uppdatering 
o Hotell – Cecilia bokat Scandic Continental 

för Teresa U, Helén Egerhag och Sanna 
Kraft. Cecilia och Camilla har 
kommunikation kring Teresas hotellvistelse. 

o Styrelsemedlemmarna undersöker själva 
hotellmöjligheter. Ulrika I tar på sig att kolla 
upp detta.  

 A
CW

N
vM

, C
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

 

 

o Berns: Anna G har varit i kontakt med dem. 
Vi har fått en koordinator. Vi behöver lämna 
besked om antal personer och den tid vi vill 
äta. Middagen är den 17 oktober, klockan 
18.30.  

 

7. Webbinarier • Vad är aktuellt? Inget aktuellt i nuläget. 

8. Marknadsföring 
 

• Se punkt 6 

9. Hemsidan och 
Facebook  

• Information från nya styrelsen. Hur många texter 
har kommit in? De nya styrelsemedlemmarna 
skriver en text för att presentera sig. Detta ska vara 
klart innan kongressen den 18 oktober. 

• Ulrika föreslår att texten Anna Eva har publicerat på 
sin blogg läggs ut på SITS hemsida.  
 

10. Tal och Språk • Fastställt att det är Unn Görman som får priset. 
Ordförande skriver förslag till nomineringstext med 
input från styrelsen till styrelsemötet 11 september. 
Cecilia kontaktar Barbro Bruce för att få information 
inför att skriva nomineringstexten. 

• En artikel (Cilla Dalén) är färdig och en till på väg. 
Camilla kontaktar May-Britt Monsrud för att 
påminna om hennes artikel.  

 

11. Wibelfonden • Vad är aktuellt? Ann Jacobson informerade vid förra 
styrelsemötet. 

12. Övrigt • Norsk logopedlag. Kort återkoppling från Helena 
Sjunnesson och Ulrika Iwarsson. Konferensen pågick 
i tre dagar och den handlade mycket om bemötande 
och inkludering. 

13. Nästa styrelsemöte 
 

14. Övriga frågor 
 

• Den 11.9 kl 17.30-18.30 via Zoom (Helena är 
sekreterare, då Camilla inte är med på mötet) 
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